
Protokół
z posiedzenia Rady Osiedla Kuźniczka

z dnia 19.03.2024

Posiedzenie o godzinie 17.30 otworzyła i prowadziła przewodnicząca rady osiedla Ariadna
Miernicka, która na wstępie:

l. Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu bierze udział 8 członków
Rady Osiedla Kuźniczka.

2. Spotkanie protokołowała Alina Nowicz, sekretarz zarządu.

3. Przedstawiono porządek obrad posiedzenia do którego obecni na posiedzeniu radni nie wnieśli
uwag.

4. Radni przeprowadzili analizę finansową i omówili dotychczasowy budżet osiedla.

5. Poruszono i omówiono następujące zagadnienia :

- Przeanalizowano dotychczasowe działania rady, czyli takie inicjatywy jak m.in.: Mikołaj
dla dzieci, paczki dla seniorów, rozwój grupy kijkowej, spotkanie andrzejkowe, spotkanie z
okazji Dnia Kobiet, oraz przeanalizowano kwestie finansowe realizacji, zaplanowanego już,
zadania z budżetu obywatelskiego (bule i mini golf)

6. Omówiono budżet osiedla.

7. Przeanalizowano szczegółowo plany na naj bliższe wydarzenia:

— akcja sprzątania lasu, którą zaplanowano na 06.04.2024
— joga w plenerze — maj
- festyn osiedlowy zaplanowany na 08.06.2024

8. Podczas spotkania radni podjęli uchwałę o udzieleniu absolutorium Zarządowi Osiedla
Kuźniczka. W głosowaniu wzięło udział 8 radnych. 8 osób głosowało za.

Wobec wyczerpania porządku obrad — zamknięto posiedzenie 0 godz.l9.30

Protokolant: Prowadzący posiedzenie:
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